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Plats och tid Kommunhuset, Plenisalen, kl. 13.00 

Beslutande Ledamöter 
Se bilagd förteckning 

 

 Ersättare 
Se bilagd förteckning 

 

Övriga närvarande Barbro Stein, gruppledare GL kl 13.00-
16.00, § 116 
Christina Johansson, M, kl 13.00-14.00 
Arne Rubin, gruppledare KD, kl 13.00-
15.00 
Lena Sahrblom, kommunchef 
Mathias Brandt, kommunsekreterare 

Annalena Järnberg (S) ej tjänstgörande 
ersättare 
 

Justerare   
 
Justeringens plats och tid Kommunkontoret tisdag 29/5 2012 kl. 13.00 
 
Underskrifter   
 Sekreterare §§ 107 - 140  
 Mathias Brandt  
   
 Ordförande 
 Ritha Sörling (s), §§ 107-139             Göran Strömqvist § 140       
   
 Justerare 
 Allan Myrtenkvist (S) Sören Hillbom (M)  
  ANSLAG/BEVIS 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 
 
Organ Kommunstyrelsen 
 
Sammanträdesdatum 2012-05-22 
    
Datum då anslaget sätts upp  Datum då anslaget tas ned  
 
Förvaringsplats för protokollet Kommunkontoret 
 
   
Underskrift 
 Mathias Brandt  

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
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 Beslutande  Tjänstgörande ersättare 

 Ritha Sörling §§ 107-139  S Martin Eklund, S, § 140  
 Allan Myrtenkvist S  
 Vakant HOB Anne Horneman, S 
 Joakim Waern V Thomas Eklund, V 
 Lars-Göran Zetterlund C Ulrika Mellkvist,  C 
 Birger Antonsson S  
 Torbjörn Jansson HOB  
 Samuel Ericson V  
 Christina Johansson  M Sören Hillbom, M 
 Göran Strömqvist M  
 Henrik Olsson GL Anna-Lena Woll, GL 
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Föredragningar under beredningstiden 
 
Mats Eskils, chefsjurist vid Spendrups AB föredrar angående förvärvet av 
Hellefors Bryggeri AB och övertagandet av delägarskap i Svartälvstorps 
Förvaltnings AB. 
  
Sedan ca ett år arbetar Mats Eskils tillsammans med Gunnar Svensson från 
Spendrups med verksamheten vid bryggeriet i Hällefors. En långsiktig plan 
finns för denna verksamhet och fokus kommer att ligga på produktion av 
vatten. 
 
Kajsa Adlercreutz, juridiskt ombud för kommunen i fråga om Svartälvstorps 
Förvaltnings AB, föredrar angående gällande avtal mellan Hällefors kommun 
och Spendrups AB. 
 
Trots att kommunen idag fortfarande är majoritetsägare i Svartälvstorps 
Förvaltnings AB, kräver många beslut enighet mellan ägarna (kommunen och 
Spendrups) enligt det avtal från 2001 som fortfarande är gällande. 
 
Enligt detta avtal övergår allt mer ägande till Spendrups och under 2015 
kommer Spendrups att vara majoritetsägare med följd att lån i kommuninvest 
inte längre kan kvarstå. I avtalet sägs att Spendrups 2019 kan välja på att 
överta bolaget eller sälja det till kommunen. 
 
Katrin Troedsson, juridiskt ombud för kommunen i fråga om Svartälvstorps 
Förvaltnings AB föredrar frågor om fastigheterna som berörs och det nya 
avtalet. 
 
Två fastigheter berörs; dels själva industrifastigheten (Bryggeriet), dels en 
vattentäkt. För att lösa ärendet mellan Spendrups och kommunen har ett 
ramavtal med flera underavdelningar tagits fram. Det nya avtalet innebär att 
kommunen kan tvinga Spendrups att köpa resterande aktier i bolaget per 1 
januari 2016, vilket innebär att befintliga lån övertas och kommunen löses 
från borgensåtaganden. 
 
Under föredragningen ställer Birger Antonsson (S), Christina Johansson (M) 
och Barbro Stein (GL) frågor vilka besvaras av de juridiska ombuden. 
 
Kommunchef Lena Sahrblom redogör för betydelsen att avlasta kommunen 
från borgensåtaganden. 
 
Ordförande Ritha Sörling (S) förklarar sig nöjd med förslaget till nytt avtal. 
 
--- 
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Thorsten Schnaars, chef för information och medborgarplats, redogör kort för 
nationaldagsfirande 6/6 samt invigning av medborgarplatsen 11/6. 
 
--- 
 
Annalena Järnberg (S) redogör för ekonomiberedningens arbete. 
Direktkontakten med nämnder och bolag uppfattas som något positivt, även 
om det fortfarande finns de som inte fullt ut accepterar arbetssättet, inte 
inkommer med relevant material osv. Dock upplevs att beslutsunderlagen är 
bättre än de varit tidigare. Vikten av återrapportering har betonats vid 
träffarna. 
 
Utifrån dessa möten görs politiska prioriteringar och ramar sätts. 5-
årsperspektivet upplevs som viktigt för ett trovärdigt långsiktigt arbetssätt och 
ger en tydligt framåtsyftande karaktär på träffarna. Det upplevs att insynen 
har förbättrats och att tillsynsplikten blir lättare att leva upp till. 
 
--- 
 
Michel Friman, planeringssekreterare, redogör för yttrande gällande 
trafikförsörjningsprogram för kollektivtrafik. 
 
Kommunens yttrande har tagits fram av Michael Friman, Göran Strömqvist 
(M) och Lars-Göran Zetterlund (C). Yttrandet betonar de delar av remissen 
man önskar betona och komplettera. 
 
Förslag på att det förtydligas att avsändarna är politikerna för ökad tyngd. 
 
Kommunstyrelsen önskar tydligare skrivningar samt att linjen Hällefors – 
Lindesberg lyfts i yttrandet. 
 
--- 
Stefan Backius (V), bildningsnämndens ordförande, redogör kort för 
nämndens nuläge. 
 
Prognosen pekar just nu på ett resultat om -8,2 miljoner. Varsel motsvarande 
24 heltidstjänster har lagts och kommer ge fullt utslag 2013. Åtgärden 
motsvarar ca 9,9 miljoner per helår. 
 
Idag 33 barn i kö till barnomsorg, av vilka 20 har placering i höst. Ny 
avdelning behöver öppnas och till detta kommer paviljongerna vid 
Kronhagsskolan att användas. Bakgrunden är ökad inflyttning samt högre 
utnyttjande av barnomsorg än tidigare. 
 
Bildningsnämnden har tillsatt en grupp med uppdrag att utreda gymnasiets 
framtid och en dialog med kommunstyrelsen önskas angående detta. 
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Till följd av egna uppsägningar, pensionsavgångar, sjukskrivningar etc. 
kommer i princip hela ledningsorganisationen att bytas ut på kort tid vilket 
kan medföra kontinuitetsproblem. Till ny förvaltningschef förslår nämnden 
Tina Lanefjord. 
 
--- 
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§ 107 

Kommunstyrelsens bidragskonto 2012, dnr 081.12/040 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2010-11-30 § 269 att Kommunförvaltningen får i 
uppdrag att löpande rapportera vilka medel som intecknats och hur mycket 
som återstår.  
 
Kommunstyrelsen beslutade 2012-03-06 § 42 att bidragskontot 
skulle utökas från 220 000 kronor till 400 000 kronor och delas upp i 
säsongsbidrag; månad 1- 6 samt månad 7 – 12.  
 
Beviljat belopp till och med april 2012 redovisas enligt bilaga. Av vårbidraget 
så återstår det 40 000 kronor och av höstbidraget så är det bara beviljat  
10 000 kronor fram till och med april. 
--- 
Med detta har kommunstyrelsen informerats och ärendet läggs till 
handlingarna 
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§ 108 
Ekonomisk rapport april 2012, dnr 063.12/042 
 
Kommunförvaltningen har sammanställt en ekonomisk rapport per april 2012. 
Helårsprognosen för kommunen visar på ett överskott på 3,0 miljoner kronor. 
Det är 16,8 miljoner kronor sämre än budgeterat och 1,9 miljoner kronor 
sämre än föregående prognos. Orsaken är att driftnämndernas prognoser 
beräknas bli ytterligare underskott, där största orsaken är de sanktionsavgifter 
som kommunen kommer att få betala då målet att erbjuda boende inom 
äldreomsorgen inte kan uppnås inom den tidsram som gäller.  
 
Totalt har kommunen t o m april månad 2012 bekostat 0,2 miljoner kronor för 
nedlagda kostnader för kommunens bolag. Det avser kostnader i samband 
med likvidering, men även juridiska kostnader för att hitta ekonomiska 
lösningar som är bäst för kommunen. 
 
Målet med år 2012 är att göra ett överskott på 18,8 miljoner kronor för att 
stärka kommunens ekonomi på lång sikt. Enligt nuvarande prognos så 
kommer kommunen inte att klara budgeten, men det lagstadgade 
balanskravet.  
 
Investeringsvolymen beräknas bli 20,0 miljoner kronor inklusive tilläggs-
budget och innebär att antagen budget följs.  
 
I och med att verksamhetskostnaderna prognostiseras bli högre än budgeterat 
så kommer troligen kommunen inte att kunna amortera på låneskulden som 
planerat. Finansiella målet att amortera 21,3 miljoner kronor förutsatte att 
verksamheterna skulle hålla sig inom beslutade budgetramar. Förvaltningen 
räknar med att kunna amortera ner 3,0 miljoner kronor under året. 
 
--- 
Göran Strömqvist (M) önskar till protokollet att oppositionen (M), (GL) och 
(KD) saknar förtroende för de ansvariga i omsorgs- och bildningsnämnderna. 
 
Med detta har kommunstyrelsen informerats och ärendet läggs till 
handlingarna. 
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§ 109 
Redovisning av kommunala bolag och förbund, dnr 
082.12/042 
 
Ekonomienheten har skrivit fram en sammanställning över de kommunala 
bolagen, förbunden och nämnder per 2011-12-31 för att visa den totala 
statusen för Hällefors kommun. Årsredovisningar för Länstrafiken, 
Regionförbundet Örebro, Hällefors Värme AB och Stiftelsen Formens Hus 
har vi än inte kunnat tillgå och de kan därför inte redovisas i detta dokument. 
 
De kommunala borgensåtaganden har totalt minskat från föregående år med  
14 miljoner kronor. Hällefors kommuns totala borgensåtagande för de tre 
senaste åren har sett ut enligt nedan. 
 
2009 249,2 miljoner kronor 
2010 245,6 miljoner kronor 
2011 231,6 miljoner kronor 
 
--- 
Med detta har kommunstyrelsen informerats och ärendet läggs till 
handlingarna. 
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§ 110 
Yttrande angående vindkraftsetablering Orrmosshöjden, 
dnr 083.12/251 
 
Hällefors kommun anser att det föreslagna området inte är lämpligt för 
etablering av vindkraftverk. Området innehåller stora naturvärden och ligger i 
anslutning till naturreservatet Murstensdalen och i en av länets tre 
värdetrakter för skyddsskog. Stora resurser har lagts på att bevara området 
och planer finns för reservatsbildning. 
 
Hällefors kommuns måldokument prioriterar en långsiktig och hållbar tillväxt. 
I detta är värnandet om den biologiska mångfalden centralt. Då det föreslagna 
området är relativt orört och rikt på variation är det viktigt för kommunens 
långsiktiga utveckling. 
 
Hällefors kommun arbetar därutöver med att ta fram en ny översiktsplanering 
som kommer att avgöra vilka områden som kan vara aktuella för 
vindkraftverk. Denna process bör inte föregripas. 
 
 
 
 
Annalena Järnberg (S)   Ulrika Mellkvist (C) 
 
 
 
 
Samuel Ericson (V)   Barbro Stein (GL) 
 
 
 
 
Göran Strömqvist (M) 
 
--- 
Med detta har kommunstyrelsen informerats och ärendet läggs till 
handlingarna. 
 
 
 
Exp till 
BMB 
 
 
 
 
 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
10(53) 

Datum  
2012-05-22  

 
   
 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 111 
Förvaltningsavtal mellan Hällefors kommun och 
Hällefors Bostads AB, dnr 084.12/280 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2012-03-27 § 53 att förvaltningen av 
kommunens fastigheter ska övergå till Hällefors Bostads AB medan ägandet 
kvarstår hos kommunen. Med anledning av detta har ett förvaltningsavtal 
upprättats mellan kommunen och bolaget. 
 
Parterna har överenskommit att uppföljning och omförhandling av avtalet ska 
ske sex månader efter upprättandet, detta för att säkerställa att avtalet fungerar 
på tänkt sätt. Därefter gäller 12 månaders uppsägningstid.  
 
--- 
Med detta har kommunstyrelsen informerats och ärendet läggs till 
handlingarna. 
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§ 112 
Årsredovisning för Bergslagens kommunalteknik 2011, 
dnr 085.12/042 
 
Till kommunstyrelsen har inkommit en årsredovisning från Bergslagens 
kommunalteknik gällande 2011. 
 
--- 
Med detta har kommunstyrelsen informerats och ärendet läggs till 
handlingarna. 
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§ 113 
Revisionsberättelse och revisionsrapport för 
Bergslagens kommunalteknik 2011, dnr 086.12/042 
 
Till kommunstyrelsen har inkommit revisionsberättelse och revisionsrapport 
för Bergslagens kommunalteknik gällande 2011. 
 
--- 
Med detta har kommunstyrelsen informerats och ärendet läggs till 
handlingarna. 
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§ 114 
Årsredovisning för Bergslagens Räddningstjänst  2011, 
dnr 087.12/042 
 
Till kommunstyrelsen har inkommit en årsredovisning för Bergslagens 
räddningstjänst gällande 2011. 
 
--- 
 
Med detta har kommunstyrelsen informerats och ärendet läggs till 
handlingarna. 
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§ 115 
Budget för Hällefors kommun år 2013 och plan för 2014-
2017, dnr 088.12/042 
 
Sammanfattning 
Ekonomiberedningen har genomfört andra dialogträffen med samtliga 
inbjudna. Ekonomiberedningen har utifrån inkommet material sammanställt 
ett förslag till budet för verksamhetsåret 2013 och en plan för investeringar 
för åren 2014 till 2017. 
 
Beslutsunderlag 
Förslag till årsbudget för Hällefors kommuns år 2013 och plan för 
investeringar 2014-2017 
 
Ärendet 
 
Ekonomiberedningen 
Kommunens antagna verksamhets- och ekonomistyrningspolicy innebär att 
ekonomiprocessen ska ske i dialogform. Nu har andra dialogträffen 
genomförts och har utförts av ekonomiberedningen som utsetts av 
kommunstyrelsen. Inför beredningen har alla verksamheter fått lämna ifrån 
sig ett skriftligt underlag som bygger på det frågebatteri som finns som bilaga 
i riktlinjerna till verksamhets- och ekonomistyrningspolicyn.  
 
Efter att dialogträffarna har genomförts kan kommunförvaltningen identifiera 
flera förbättringsområden. Skriftliga materialet som ombeds inkomma 10 
dagar innan utsatt dialogträff behöver komma in i tid. Materialet behöver vara 
analyserat och uppgifter på hur verksamheten arbetar med hållbar tillväxt 
utifrån miljöarbetet behöver redovisas 
 
Årsbudgeten 
Utifrån det material som inkommit till ekonomiberedningen och med vissa 
kompletteringar från kommunförvaltningen har ett förslag till årsbudget för 
verksamhetsåret 2013 arbetats fram.  
 
Föreslaget innebär att den tidigare 5-årsplanen mellan åren 2010 till 2014 med 
justeringar på sammanlagt 55 miljoner kronor har reviderats utifrån utfallet 
2010-2011 och budget för 2012. Det innebär att procentuella fördelningen av de 
55 miljonerna korrigeras för att vid 2014 års utgång klara målet att minska 
verksamhetens nettokostnader med 55 miljoner kronor. Förslaget till ny 
fördelning blir: 
2010 10,7 miljoner kronor 19,5% 
2011 4,9 miljoner kronor 8,9%  
2012 16,3 miljoner kronor 29,6% 
2013 15,8 miljoner kronor 28,7% 
2014 7,3 miljoner kronor 13,3% 
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TOTALT 55,0 miljoner kronor 100,0% 
 
Förslaget till årsresultat för år 2013 är 17,6 miljoner kronor. Förslaget till 
driftbudget för 2013 är att verksamhetens nettokostnader ska uppgå till  
335 367 tkr, och är en utökning med 1,3 procent i förhållande till innevarande 
års driftbudget. Övriga förändringar i förhållande till innevarande år samt 
prioriteringar framgår av avsnittet budgetförutsättningar i budgethandlingen som 
är en bilaga till denna skrivelse. 
 
Investeringsbudget föreslås uppgå totalt till 19 585 tkr för år 2013. Förslaget 
utgår ifrån att investeringsnivån i förhållande till skatter och bidrag, 
investeringsandel, ska uppgå till 5,4 procent. För åren 2014 till 2017 beräknas 
investeringsandelen vara mellan 4,5 till 5,4 procent.  
 
Förvaltningens förslag till beslut 
 
1 Förslag till förändring av 5-årsplanen för åren 2012-2014 antas enligt 

följande: 
2012 16,3 miljoner kronor 29,6% 
2013 15,8 miljoner kronor 28,7% 
2014 7,3 miljoner kronor 13,3% 

 
2 Förslag till driftbudget (ramar) 2013 fastställs enligt följande (tkr): 

Kommunstyrelse   61 739 
Bildningsnämnd             136 331 
Omsorgsnämnd  136 463 
Revision         575 
Val och demokratinämnd        259 
Totalt  335 367 

 
3 Förslag till investeringsbudget 2013 fastställs enligt följande (tkr): 

Kommunstyrelse 18 755 
Bildningsnämnd      350 
Omsorgsnämnd       480 
Totalt  19 585 

 
4 Förslag till resultatbudget, finansieringsbudget och balansbudget för 2013  

fastställs. 
 
5 Förslag till finansiella mål år 2013 antas. 
 
6 Under 2013 får ingen nyupplåning ske utifrån en investeringsnivå på  

19 585 000 kronor och ett resultat på 17 604 000 kronor. 
 
7 Under 2013 får lån omsättas, d v s nya lån får upptas motsvarande de lån  

som förfaller till betalning under år 2013, med totalt 22 500 000 kronor. 
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8 Förslag till plan för åren 2014-2017 avseende investeringsbudget antas. 
 
9 Förbättringsområden som redovisas ska förbättras av respektive 

organisation inför kommande dialogträffar. 
 

--- 
 
Under kommunstyrelsens behandling av ärendet redogör Göran Strömqvist 
(M) för oppositionens alternativa budget samt yrkar att denna antas. 
 
Samuel Ericson (V) och Ulrika Mellkvist (C) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag. 
 
Anna-Lena Woll, Barbro Stein, båda (GL), Ritha Sörling, Annalena Järnberg 
och Anne Horneman samtliga (S), yttrar sig utan att yrka. 
 
Ordförande ställer förvaltningens förslag mot oppositionens förslag och finner 
att förvaltningens förslag med övervägande majoritet antas. 
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige  
 
10 Förslag till förändring av 5-årsplanen för åren 2012-2014 antas enligt 

följande: 
2012 16,3 miljoner kronor 29,6% 
2013 15,8 miljoner kronor 28,7% 
2014 7,3 miljoner kronor 13,3% 

 
11 Förslag till driftbudget (ramar) 2013 fastställs enligt följande (tkr): 

Kommunstyrelse   61 739 
Bildningsnämnd             136 331 
Omsorgsnämnd  136 463 
Revision         575 
Val och demokratinämnd        259 
Totalt  335 367 

 
12 Förslag till investeringsbudget 2013 fastställs enligt följande (tkr): 

Kommunstyrelse 18 755 
Bildningsnämnd      350 
Omsorgsnämnd       480 
Totalt  19 585 

 
13 Förslag till resultatbudget, finansieringsbudget och balansbudget för 2013  

fastställs. 
 
14 Förslag till finansiella mål år 2013 antas. 
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15 Under 2013 får ingen nyupplåning ske utifrån en investeringsnivå på  

19 585 000 kronor och ett resultat på 17 604 000 kronor. 
 
16 Under 2013 får lån omsättas, d v s nya lån får upptas motsvarande de lån  

som förfaller till betalning under år 2013, med totalt 22 500 000 kronor. 
 

17 Förslag till plan för åren 2014-2017 avseende investeringsbudget antas. 
 
18 Förbättringsområden som redovisas ska förbättras av respektive 

organisation inför kommande dialogträffar. 
 
 
Mot beslutet reserverar sig Göran Strömqvist, Sören Hillbom, båda (M), samt 
Anna-Lena Woll (GL). 
 
 
 
 
Exp till 
Jessica Jansson 
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§ 116 
Årsredovisning 2011 för Grythyttan 56:2 Förvaltnings 
AB, dnr 089.12/042 
 
Sammanfattning 
Likvidatorn för Grythyttan 56:2 Förvaltnings AB har sammanställt bolagets 
ekonomi i en årsredovisning för verksamhetsåret 2011. Revisor Jan Hedbern, 
Wint, har granskat årsredovisningen. 
 
Beslutsunderlag 
Årsredovisning och revisionsberättelse 2011 för Grythyttan 56:2 Förvaltnings AB. 
 
Ärendet 
Bolaget redovisar en förlust på 338 750 kronor. Den balanserade vinsten och 
årets förlust blir tillsammans en förlust på 4 508 065 kronor och föreslås i 
förvaltningsberättelsen överföras i ny räkning. 
 
Under 2011 har bolagets fastigheter sålts och styrelsen har beslutat att 
likvidera bolaget. Bolaget är under likvidation sedan 2011-08-08. Per Ward, 
Glimstedts Advokatbyrå, är ny likvidator på grund av att tidigare likvidator 
har avlidit. 
 
Revisor Jan Hedbern, Wint i Karlstad, har granskat årsredovisningen och 
bokföringen samt styrelsens förvaltning i bolaget för räkenskapsåret 2011-01-01 
– 2011-12-31. Revisionen har utförts i enlighet med god revisionssed i Sverige. 
 
Årsredovisningen har upprättats i enlighet med årsredovisningslagen och ger en 
rättvisande bild av bolagets resultat och ställning i enlighet med god redovis-
ningssed i Sverige. Revisorn tillstyrker att årsstämman fastställer resultat-
räkningen och balansräkningen och behandlar förlusten enligt förslaget i 
förvaltningsberättelsen och beviljar styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för 
räkenskapsåret. 
 
Förvaltningens förslag till beslut 
 
- Årsredovisning för 2011 för Grythyttan 56:2 Förvaltnings AB godkänns. 
 
- Resultat- och balansräkning för 2011 fastställs. 
 
- Resultatet behandlas i enlighet med förslaget i förvaltningsberättelsen. 
 
- Styrelsen beviljas ansvarsfrihet för den tid årsredovisningen omfattar. 
 
- Ovanstående beslut ska gälla som ombudsinstruktion vid årsstämma i 

Grythyttan 56:2 Förvaltnings AB. 
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--- 
 
Under kommunstyrelsens behandling av ärendet ställer ordförande bifall mot 
avslag på förvaltningens förslag vilket bifalls. 
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige 
 
Årsredovisning för 2011 för Grythyttan 56:2 Förvaltnings AB godkänns. 
 
- Resultat- och balansräkning för 2011 fastställs. 
 
- Resultatet behandlas i enlighet med förslaget i förvaltningsberättelsen. 
 
- Styrelsen beviljas ansvarsfrihet för den tid årsredovisningen omfattar. 
 
- Ovanstående beslut ska gälla som ombudsinstruktion vid årsstämma i 

Grythyttan 56:2 Förvaltnings AB. 
 
 
 
Exp till 
Jessica Jansson 
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§ 117 
Revisionsberättelse för 2011, Grythyttan 56:2 
Förvaltnings AB, dnr 090.12/042 
 
Till kommunstyrelsen har inkommit en revisionsberättelse för Grythyttan 56:2 
Förvaltnings AB. 
 
--- 
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige 
 
Revisionsberättelse för Grythyttan 56:2 Förvaltnings AB godkänns. 
 
 
 
Exp till 
Jessica Jansson 
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§ 118 
Bolagsordning för Hällefors Bostads AB, dnr 091.12/107 
 
Sammanfattning 
Kommunförvaltningen har upprättat ett förslag på bolagsordning för Hällefors 
Bostads AB enligt uppdrag från kommunstyrelsen.   
 
Beslutsunderlag 
Bolagsordning för Hällefors Bostads aktiebolag, KF 1991-06-24 § 69 
Företagspolicy för Hällefors kommun, KF 2011-12-13 § 259, dnr 260.11/140 
Utredningsuppdrag avseende fastighetsförvaltning, KF 2012-03-27 § 53, dnr 
188.09/280 
Bolagsordning för Hällefors Bostads AB, daterad 2012-07-01 
 
Ärendet 
Kommunförvaltningen har arbetat fram ett förslag på ny bolagsordning för 
Hällefors kommunen. Förslaget har utarbetas efter kommunens företagspolicy 
och de riktlinjer som finns. Förslaget har i stort sett samma innehåll som den 
nuvarande, men verksamheten i § 2 har justerats för att stämma bättre överens 
med den nya lagen (2010:879) om allmännyttiga kommunala 
bostadsaktiebolag. Enligt lagen är det viktigt att bostadsbolaget huvudsakligen 
förvaltar bostäder.  
 
I förslaget har det förtydligas att bostadsbolaget skall inhämta 
kommunfullmäktige godkännande i sådana beslut i verksamheten som är av 
principiell betydelse eller annars av större vikt fattas. Dessutom har tidigare 
paragraf gällande hembud tagits bort då detta saknar betydelse då 
bostadsbolaget till 100 procent ägs av kommunen.   
 
Förvaltningens förslag till beslut 
 
- Förslag till bolagsordning för Hällefors Bostads AB antas.  
 
- Tidigare antagna bolagsordning för Hällefors Bostads AB upphör att 

gälla. 
 
- Med denna skrivelse är uppdraget från kommunstyrelsen besvarad. 
 
--- 
 
Under kommunstyrelsens behandling av ärendet ställer ordförande bifall mot 
avslag på förvaltningens förslag vilket bifalls. 
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige 
 
- Förslag till bolagsordning för Hällefors Bostads AB antas.  
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- Tidigare antagna bolagsordning för Hällefors Bostads AB upphör att 

gälla. 
 
- Med denna skrivelse är uppdraget från kommunstyrelsen besvarad. 
 
 
 
Exp till 
Jessica Jansson 
BOAB 
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§ 119 
Ägardirektiv för Hällefors Bostads AB, dnr 092.12/107 
 
Sammanfattning 
Kommunförvaltningen har upprättat ett förslag på ägardirektiv för Hällefors 
Bostads AB enligt uppdrag från kommunstyrelsen.   
 
Beslutsunderlag 
Ägardirektiv för Hällefors Bostads AB, KF 1991 § 174 
Företagspolicy för Hällefors kommun, KF 2011-12-13 § 259, dnr 260.11/140 
Utredningsuppdrag avseende fastighetsförvaltning, KF 2012-03-27 § 53, dnr 
188.09/280 
Ägardirektiv för Hällefors Bostads AB, daterad 2012-07-01 
 
Ärendet 
Kommunförvaltningen har arbetat fram ett förslag på nytt ägardirektiv för 
Hällefors Bostads AB. Förslaget har utarbetas efter kommunens 
företagspolicy och de riktlinjer som finns. Dessutom har förvaltningen utgått 
ifrån en gemensam rekommendation från Sveriges kommuner och landsting  
och SABO Ägardirektiv till allmännyttiga kommunala bostadsaktiebolag - en 
handledning (2011) och den nya lagen (2010:879) om allmännyttiga 
kommunala bostadsaktiebolag. Förslaget är helt omarbetat utifrån det 
nuvarande och utformningen har skett tillsammans med det nya förslaget på 
bolagsordning. 
 
Kommunen har ett ansvar för bostadsförsörjningen och i Hällefors har 
kommunen valt att ta detta ansvar genom att äga ett allmännyttigt 
bostadsaktiebolag. För att bolaget ska kunna fullgöra sina uppgifter på ett bra 
sätt vill förvaltningen i de nya ägardirektiven tydligt klargöra vad kommunen 
vill med bolaget; vilken nytta det förväntas tillföra kommunen och dess 
invånare samt ramar och villkor för verksamheten. Förslaget innebär ett 
tydligare ägardirektiv som klargör vilka förväntningar och krav som ställs på 
bolaget och bidrar till att renodla rollerna. Förslaget innebär också att 
medborgarnas insyn i den kommunala verksamheten underlättas, vilket 
främjar den lokala demokratin.  
 
I förslaget finns ekonomiska mål och krav på bolaget som dels innebär att 
bolagets avkastning på eget kapital ska motsvara den genomsnittliga 
statslåneräntan föregående kalenderår och dels att bolaget långsiktigt ska ha 
en soliditet om 20 procent. 
 
I ägardirektivet beskrivs kommunfullmäktiges roll som innebär att 
bostadsbolaget skall inhämta kommunfullmäktiges godkännande i sådana 
beslut i verksamheten som är av principiell betydelse eller annars av större 
vikt fattas.  
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Förvaltningens förslag till beslut 
 
- Förslag till ägardirektiv för Hällefors Bostads AB antas.  
 
- Tidigare antagna ägardirektiv för Hällefors Bostads AB upphör att gälla. 
 
- Med denna skrivelse är uppdraget från kommunstyrelsen besvarad. 
 
--- 
 
Under kommunstyrelsens behandling av ärendet yrkar Göran Strömqvist (M) 
att ägardirektivet återremitteras till kommunförvaltningen för vidare 
beredning med motiveringen att direktivet är allt för detaljreglerande. 
 
Ulrika Mellkvist (C) ställer en fråga om direktivets punkt 22 vilken besvaras 
av kommunchef Lena Sahrblom. 
 
Ordförande ställer Göran Strömqvists (M) yrkande om återremiss mot 
förvaltningens förslag och finner att kommunstyrelsen med övervägande 
majoritet beslutar enligt förvaltningens förslag. 
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige 
 
- Förslag till ägardirektiv för Hällefors Bostads AB antas.  
 
- Tidigare antagna ägardirektiv för Hällefors Bostads AB upphör att gälla. 
 
- Med denna skrivelse är uppdraget från kommunstyrelsen besvarad. 
 
 
Mot beslutet reserverar sig Göran Strömqvist (M) 
 
 
 
Exp till 
Jessica Jansson 
BOAB 
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§ 120 
Ansökan om bidrag till offentligt arrangemang, 
Hällefors-Grythyttans Rotaryklubb för 
”Grythyttesommar”, dnr 093.12/800  
 
Sammanfattning 
Hällefors – Grythyttans Rotaryklubb har inkommit med ansökan om att 
arrangera ”Grythyttesommar” under fyra lördagar i juni-augusti. Totalt ansöks 
om ett bidrag till ett belopp av 20 000 SEK. 
 
Beslutsunderlag 
Ansökningar om bidrag till offentligt arrangemang. Se bifogad ansökan och 
bilaga. 
 
Ärendet 
Ansökningarna uppfyller alla bidragskriterierna som gäller för enstaka 
offentliga arrangemang. 
 
Syftet är att aktiviteten blir årligen återkommande för att ge liv och rörelse 
kring Grythyttans torg under semestertider för såväl medborgare som 
besökare. Datumen är satta till 21 och 28 juli samt 4 och 11 augusti. Varje 
lördag ska ha ett eget tema; Country, Jakt & naturdag, Gammaldags hantverk 
och en Barn och familjedag. Torget ska fyllas av utställare och aktiviteter 
utifrån dagens tema. Evenemangen planeras att genomföras tillsammans med 
flera lokala företag och föreningar bl a Loka Brunn, Gästgivaregården, 
Grythyttans hembygdsgård, Måltidens Hus och Guldkringlan. 
 
Familjedagen sammanfaller med Bergslagens familjeveckor och kommer att 
marknadsföras som en aktivitet även av Tursam. 
 
Förvaltningens förslag till beslut 
 

− Ansökan om bidrag om 20 000 SEK beviljas för marknadsföring av 
Grythyttesommar. 

− Bidragen betalas ut från kontot bidragskonto 31540 ansvarsområde 
medborgarplats 120. 

 
--- 
 
Under kommunstyrelsens behandling av ärendet yrkar Ulrika Mellkvist (C) att 
bidraget bör halveras till 10 000 SEK. 
 
Anna-Lena Woll (GL) ställer fråga om motivering vilken besvaras av 
ordförande Ritha Sörling (S) med att de anordnande företagen och 
föreningarna kan bidra ekonomiskt. 
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Ordförande ställer Ulrika Mellkvists (C) yrkande mot förvaltningens förslag 
och finner att kommunstyrelsens med övervägande majoritet beslutar enligt 
yrkandet. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

− Ansökan om bidrag om 10 000 SEK beviljas för marknadsföring av 
Grythyttesommar. 

− Bidragen betalas ut från kontot bidragskonto 31540 ansvarsområde 
medborgarplats 120. 

 
 
 
Exp till 
Jessica Jansson 
Hällefors-Grythyttans Rotaryklubb 
Thorsten Schnaars 
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§ 121 
Ansökan om bidrag till offentligt arrangemang, Hällefors 
företagsförening för näringslivsmässa, dnr 094.12/800 
 
Sammanfattning 
Hällefors Företagsförening har ansökt om bidrag till offentligt arrangemang 
att anordna en näringslivsmässa i Hällefors. Bidrag söks med 120.000:- SEK. 
 
Beslutsunderlag 
Ansökan om bidrag till offentligt arrangemang. Se bifogad ansökan. 
 
Ärendet 
Hällefors Företagsförening vill skapa en näringslivsmässa i Hällefors. Mässan 
ska vara öppen för denna region, inkluderande Nora, Lindesberg, 
Ljusnarsberg, Filipstad och Hällefors. Mässan kommer att genomföras i 
november 2012 under två dagar. Dag 1 vikt för näringslivet med mässa, 
matchmaking, föredrag och mingel. Dag 2 öppnas mässan för allmänheten 
och med möjlighet att lämna plats för föreningslivet i Hällefors att visa sig 
tillsammans med näringen. 
Syfte med näringslivsmässan är att visa upp en ny mötesplats för kunskap, 
affärer och erfarenhetsutbyte. Ett årligt återkommande arrangemang skulle 
kunna få flera positiva effekter och stärka relationer för båda kommun, 
företag och allmänhet. Genom att lyfta fram såväl nationella som lokala 
förebilder vill man attrahera även företrädare för de större företagen. En tänkt 
plats för mässan är Formens Hus. 
 
 
Förvaltningens förslag till beslut 
Att inte bevilja ansökan om bidrag till offentligt arrangemang.  
Arrangemanget är av en sådan dignitet och har en potential för kommunen att 
Hällefors kommun bör handlägga arrangemanget särskilt.  
 
--- 
 
Under kommunstyrelsens behandling av ärendet ställer ordförande bifall mot 
avslag på förvaltningens förslag vilket bifalls. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Att inte bevilja ansökan om bidrag till offentligt arrangemang.  
Arrangemanget är av en sådan dignitet och har en potential för kommunen att 
Hällefors kommun bör handlägga arrangemanget särskilt. 
 
Exp till 
Hällefors Företagsförening 
Thorsten Schnaars 
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§ 122 
Ansökan om aktivitetsbidrag, Svenska 
konstnärsförbundet region mitt för barnskulpturpark, 
dnr 095.12/800 
 
Sammanfattning 
Svenska Konstnärsförbundet Region Mitt i Hällefors har ansökt om 
aktivitetsbidrag till att anordna en skulpturpark för barn i Hällefors på 
folkparken Krokbornsparken med 10.000:- SEK. 
 
Beslutsunderlag 
Ansökan om aktivitetsbidrag. Se bifogad ansökan. 
 
Ärendet 
Ansökan uppfyller alla kriterierna som gäller vid aktivitetsbidrag. 
Svenska Konstnärsförbundet Region Mitt i Hällefors har fått förfrågan om att 
vara värd för en barnskulptur samling som är skapade av en tysk konstnär, 
Simon Feige. 
 
En arbetsgrupp bestående av Manfred Lischka, ordförande av Svenska 
Konstnärsförbundet Region Mitt i Hällefors, Jessica Melin, turistchef 
Hällefors kommun, Marie Dahlqvist, turistbyråansvarig i Hällefors och Ann-
Christine Nordqvist, representant föreningen Krokborns vänner, har kommit 
fram till att Hällefors anrika folkpark Krokbornsparken är en bra placering av 
barnskulpturerna.  
En skulpturpark för barn ökar parkens attraktivitet för familjer och ligger väl i 
linje med den satsning på sommaraktiviteter som planeras av föreningen 
Krokborns vänner. En barnskulpturpark stimulera våra yngre innevånare och 
besökare till kreativ lek och skapande. 
 
Förvaltningens förslag till beslut 
Att bevilja ansökan om aktivitetsbidraget med 10.000:- SEK. 
 
--- 
 
Under kommunstyrelsens behandling av ärendet ställer ordförande bifall mot 
avslag på förvaltningens förslag vilket bifalls. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Att bevilja ansökan om aktivitetsbidraget med 10.000:- SEK. 
 
Exp till 
Svenska konstnärsförbundet region mitt 
Jessica Melin 
Hällefors turistbyrå 
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Krokborns vänner 
Jessica Jansson 
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§ 123 
Ansökan om bidrag till offentligt arrangemang, Hällefors 
Yxkastare för SM i yxkastning, dnr 096.12/805 
 
Sammanfattning 
Den ideella föreningen Hällefors Yxkastare har ansökt om bidrag till 
offentligt arrangemang SM i yxkastning i Hällefors. Bidrag söks med 6.000:- 
kr. 
 
Beslutsunderlag 
Ansökan om bidrag till offentligt arrangemang. Se bifogad ansökan. 
 
Ärendet 
Ansökan uppfyller alla kriterierna som gäller vid bidrag till offentligt 
arrangemang.  
Hällefors Yxkastare är värd och arrangör för SM i yxkastning i år som äger 
rum den 10-11 augusti 2012 i Hällefors på Hällefors hembyggsföreningens 
anläggning. 
 
Arrangörerna räknar med ungefär 50 tävlande från hela Sverige som ska göra 
upp om SM-titlarna. 
 
Förvaltningens förslag till beslut 
Att bevilja ansökan om bidrag till offentligt arrangemang med 6.000:- SEK. 
 
--- 
 
Under kommunstyrelsens behandling yrkar ordförande Ritha Sörling (S) att 
ett bidrag om 2 000 SEK bör utgå, då den bifogade budgeten redan visar på 
ett överskott men arrangemanget ändå är viktigt. 
 
Ordförande ställer sitt eget yrkande mot förvaltningens förslag och finner att 
kommunstyrelsen med övervägande majoritet beslutar enligt yrkandet. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Att bevilja ansökan om bidrag till offentligt arrangemang med 2 000 SEK. 
 
 
 
Exp till 
Jessica Jansson 
Hällefors Yxkastare 
Thorsten Schnaars 
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§ 124 
Ansökan om bidrag till offentligt arrangemang, Hällefors 
Brukshundsklubb för barmarks-SM, dnr  
 
Sammanfattning 
Den ideella föreningen Hällefors Brukshundsklubb Dragsektion har ansökt 
om bidrag till offentligt arrangemang SM i barmarkskörning i Hällefors. 
Bidrag söks med 20.000:- kr. 
 
Beslutsunderlag 
Ansökan om aktivitetsbidrag. Se bifogad ansökan. 
 
Ärendet 
Ansökan uppfyller alla kriterierna som gäller vid bidrag till offentligt 
arrangemang.  
Hällefors Brukshundsklubb Dragsektion är värd och arrangör för SM i 
barmarkskörning som äger rum den 6-7 oktober 2012 i Hällefors på 
Hurtigtorpets idrottsanläggning. Kring 250 deltagande ekipage förväntas från 
hela Sverige och några från övriga Norden. Omkring 500 personer kommer 
att gästa Hällefors i samband med att SM:et genomförs. Barmarkskörning 
används ofta som sommarträning för draghundar inför vintersäsongen. 
 
Aktiviteten ligger väl inom såväl RUS som Tursams turismstrategi gällande 
fler attraktiva evenemang i regionen. 
 
Förvaltningens förslag till beslut 
Att bevilja ansökan om bidrag till offentligt arrangemang med 10.000:- SEK. 
 
--- 
 
Under kommunstyrelsens behandling av ärendet ställer ordförande bifall mot 
avslag på förvaltningens förslag vilket bifalls. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Att bevilja ansökan om bidrag till offentligt arrangemang med 10.000:- SEK. 
 
 
 
Exp till 
Jessica Jansson 
Thorsten Schnaars 
Hällefors Brukshundklubb Dragsektion 
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§ 125 
Angående busstationen i Hällefors, dnr 098.12/537  
 
 
Ärendet 
Länstrafiken äger idag byggnaden på Stationsvägen 5, Busstationen. 
Kommunen är markägare. 
Ansvaret för öppethållande och städning har vilat på Länstrafiken, som genom 
avtal med entreprenör för kioskverksamheten utfört förpliktelserna. 
 
Busstationen har sedan december 2011 varit stängd och ingen verksamhet har 
ägt rum, då tidigare entreprenör tvingats avsluta uppdraget.  
 
I möten mellan Hällefors kommun och Länstrafiken har kommunen uttryckt 
missnöje med situationen att ha en stängd busstation. 
Länstrafiken menar att det är en högst ovanlig situation för dem, att driva 
busstationer och att kommunen borde vara ansvarig för detta. 
Enligt Länstrafiken är busstationen i Hällefors den enda stationen i hela länet 
som man ansvarar för. 
  
För att säkerställa busstationens framtid, erbjuds enligt överenskommelse 
kommunen att köpa byggnaden för en krona. Sedan kan kommunen driva 
busstationen under de former politiken anger. 
 
Övertagandet innebär för kommunen vissa driftskostnader för byggnaden, ca 
40 000 kronor/år. 
Kommunen kan lägga ut verksamhet, t ex. kioskverksamhet på entreprenad 
under förutsättning att entreprenör också ansvarar för upplåsning/låsning samt 
städning av stationshuset. En kioskverksamhet på entreprenad skulle innebära 
en hyresintäkt om ca.40 000 kronor/år.  
 
Alternativt kan entreprenör anlitas för enbart upplåsning/låsning samt 
städning till en kostnad av 2500 kronor/månad. I detta scenario bedrivs ingen 
kioskverksamhet. 
 
Framtid 
Ett övertagande av busstationen ger kommunen möjlighet att äga frågorna och 
besluten kring verksamheten, samt kunna få en god framförhållning då 
upprustning eller eventuellt nybygge måste ske. Vid upprustning eller 
nybygge kan kommunen tillsammans med Länstrafiken söka statlig 
medfinansiering om 50 % av kostnaden. Medfinansiering kan ske tidigast från 
år 2014.  
 
Hällefors kommun kan välja en annan linje, att fortsatt låta Länstrafiken driva 
busstationen. 
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Enligt Länstrafiken blir följden då att man med tiden river fastigheten och 
ställer upp ett vindskydd av den typ som finns utefter riksväg 63. 
 
 
Yttrande 
Kommunförvaltningen anser att kommunen bör ta ansvar för busstationens 
existens. Resenärer skall kunna erbjudas att tillbringa väntetider inomhus 
under liknande omständigheter som i övriga kommuner i länet. 
Länstrafiken har inte ambitionen att driva busstationen vilket leder till en 
situation där busstationen är stängd fram till den dag då den rivs. 
 
Kommunförvaltningen ser kommande fastighetsförbättringsbehov och vill 
fortsätta dialogen med Länstrafiken/Regionförbundet för framtida 
medfinansiering av upprustning etc. 
  
 
Förvaltningens förslag till beslut 
 
- Hällefors kommun förvärvar byggnaden på fastigheten Gillershöjden 

30:1>1 Stationsvägen 5 till en kostnad av en krona. 
- Kommunförvaltningen får i uppdrag att säkerställa öppethållande av 

busstationen. 
- Kommunförvaltningen uppdras att fortsatt arbeta med utveckling av 

busstationen för kommande behov gällande upprustning eller 
nybyggnation. 

 
--- 
 
Under kommunstyrelsens behandling av ärendet ställer Allan Myrtenkvist (S) 
fråga gällande uppföljning vilken besvaras av kommunchef Lena Sahrblom. 
 
Göran Strömqvist (M) yttrar sig utan att yrka. 
 
Ordförande ställer bifall mot avslag på förvaltningens förslag vilket bifalls. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
- Hällefors kommun förvärvar byggnaden på fastigheten Gillershöjden 

30:1>1 Stationsvägen 5 till en kostnad av en krona. 
- Kommunförvaltningen får i uppdrag att säkerställa öppethållande av 

busstationen. 
- Kommunförvaltningen uppdras att fortsatt arbeta med utveckling av 

busstationen för kommande behov gällande upprustning eller 
nybyggnation. 

 
Exp till 
Jessica Jansson 
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§ 126 
Barbro Steins (GL) motion angående hur man bemöter 
kommunens medborgare, dnr 286.11/100 
 
Barbro Stein (GL) har överlämnat rubricerade motion till 
kommunfullmäktige. 
 
Motionären föreslår: 
 
”Det borde vara ett uppdrag för tjänstemännen på medborgarkontoret att se till 
att i första hand BKT ändrar sina betalningspåminnelser och att även andra 
faktureringar/påminnelser till kunderna/medborgarna är utformade på ett 
respektfullt och förståeligt sätt.”  
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
- Motionen överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
--- 
 
Under kommunstyrelsens behandling av ärendet redogör kommunchef Lena 
Sahrblom för svårigheten med att bereda ärendet då det omfattar ett flertal 
olika myndigheter som var och en har att utforma egna riktlinjer för kontakt 
med medborgare. 
 
Samuel Ericson (V), Anna-Lena Woll (GL), Ritha Sörling, Allan Myrtenkvist 
och Anne Horneman, samtliga (S) yttrar sig utan att yrka. 
 
Ordförande Ritha Sörling (S) yrkar att motionen återsänds till fullmäktige då 
den inte kan beredas, samt att Hällefors kommuns representanter i 
Bergslagens kommunaltekniks direktion, Allan Myrtenkvist (S) och Christina 
Johansson (M) får driva frågan politiskt i direktionen. 
 
Ordförande ställer bifall mot avslag på det egna yrkandet vilket bifalls. 
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige 
 
Motionen kan inte beredas av kommunstyrelsen. 
 
Allan Myrtenkvist (S) och Christina Johansson (M) får som kommunens 
representanter i Bergslagens kommunaltekniks direktion, politiskt driva 
frågan i direktionen. 
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§ 127 
Förändring i ”Lokala föreskrifter för torghandeln i 
Hällefors kommun”, dnr 099.12/311 
 
Sammanfattning 
Med anledning av att lagen (1990:1183) om tillfällig försäljning föreslås 
upphöra att gälla vid september månads utgång, kommer även förordningen 
(1990:1235) om kommunala föreskrifter om tillfällig försäljning att upphävas. 
Som en följd därav måste de delar i kommunens lokala föreskrifter för 
torghandeln i Hällefors kommun som grundas på bestämmelser i ovan 
nämnda lag och förordning upphävas. 
 
Beslutsunderlag 
Lokala ordningsföreskrifter för torghandeln i Hällefors kommun, beslutade av 
kommunfullmäktige 1995-12-19 § 205, reviderade 1996-06-18 § 110 och 
2004-10-05 § 90. 
Skrivelse från justitiedepartementets konsumentenhet daterad 2012-02-29. 
 
Ärendet 
I regeringens proposition 2011/12:46 föreslås att lagen (1990:1183) om 
tillfällig försäljning ska upphöra att gälla från september månads utgång 2012. 
Med detta upphör även förordning (1990:1235) om kommunala föreskrifter 
om tillfällig försäljning att upphävas. 
 
I Hällefors kommuns lokala föreskrifter för torghandel, finns en paragraf 
kopplad till lagen om tillfällig försäljning och som därför behöver tas bort 
under förutsättning att riksdagen bifaller proposition 2011/12:46. Detta är § 6, 
lydande: ”En innehavare av en saluplats är enligt 2 § lagen (1990:1183) om 
tillfällig försäljning skyldig att genom en väl synlig skylt eller på något annat 
lämpligt sätt lämna upplysning om innehavarens namn, postadress och 
telefonnummer” 
 
Kommunförvaltningen har under beredningen av ärendet varit i kontakt med 
justitiedepartementet som ytterligare förtydligat att bestämmelser utan 
koppling till den lag respektive förordning det här rör sig om, inte påverkas av 
propositionen. Propositionens tillkomst grundas i att det idag finns andra lagar 
som tillvaratar konsumenternas rättigheter, varför lagen om tillfällig 
försäljning bedöms vara överflödig. 
 
Förvaltningens förslag till beslut 
Kommunförvaltningen föreslår kommunstyrelsen att ”Lokala 
ordningsföreskrifter för torghandeln i Hällefors kommun”, under förutsättning 
att proposition 2011/12:46 bifalls, revideras genom att § 6 tas bort. 
 
--- 
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Under kommunstyrelsens behandling av ärendet yttrar sig ordförande Ritha 
Sörling (S) utan att yrka. 
 
Ordförande ställer bifall mot avslag på förvaltningens förslag vilket bifalls. 
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige 
 
”Lokala ordningsföreskrifter för torghandeln i Hällefors kommun” revideras, 
under förutsättning att proposition 2011/12:46 bifalls, genom att § 6 tas bort. 
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§ 128 
Rekrytering av förvaltningschef, bildningsförvaltningen 
 
Ärendet 
Bildningsnämnden har utsett en arbetsgrupp bestående av nämndens 
ordförande Stefan Backius (V) samt ledamöterna Anna Hult (S) och Maria 
Jansson Andersson (GL) att arbeta med rekryteringen av en ny 
förvaltningschef till bildningsförvaltningen.  
 
Arbetsgruppen presenterar för kommunstyrelsen skriftligen resultatet av 
processen. Till ny förvaltningschef föreslås Tina Lanefjord. Vidare föreslås att 
hon ska anställas med ett förordnande på fyra år. 
 
--- 
 
Under kommunstyrelsens behandling av ärendet meddelar ordförande Ritha 
Sörling (S) att Maria Jansson Andersson inte deltagit i arbetsgruppens arbete, 
men att hon inte har synpunkter på föreslagen förvaltningschefs lämplighet. 
 
Göran Strömqvist (M) yrkar avslag på bildningsnämndens förslag med 
hänvisning till att oppositionen förordar en organisation utan 
förvaltningschefer. Till yrkandet ansluter sig Annalena Woll (GL). 
 
Allan Myrtenkvist (S) ställer fråga angående förordnanden vilken besvaras av 
ordförande Ritha Sörling (S). 
 
Allan Myrtenkvist (S) ställer fråga om lön för den som återgår från 
förvaltningschefstjänst till tidigare uppdrag vilken besvaras av kommunchef 
Lena Sahrblom. 
  
Samuel Ericson och Thomas Eklund, båda (V), yrkar bifall till 
bildningsnämndens förslag. 
 
Allan Myrtenkvist (S) yrkar att förordnandet bör vara tvåårigt med möjlighet 
till förlängning med ytterligare två år, samt att detta även ska gälla vid 
rekryteringen av ny chef för omsorgsförvaltningen. Till yrkandet ansluter sig 
Torbjörn Jansson (HOB) och Ulrika Mellkvist (C). 
 
Ordförande ställer först bildningsnämndens förslag till ny förvaltningschef 
mot Göran Strömqvists avslagsyrkande och finner att kommunstyrelsen med 
övervägande majoritet beslutar enligt bildningsnämndens förslag. 
 
Ordförande ställer sedan bildningsnämndens förslag om ett fyraårigt 
förordnande mot Allan Myrtenkvists (S) yrkande om tillförordnande på två 
plus två år. Ordförande finner att kommunstyrelsen med övervägande 
majoritet beslutar i enlighet med Allan Myrtenkvists (S) yrkande. 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
38(53) 

Datum  
2012-05-22  

 
   
 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

I beslutet deltar inte Birger Antonsson (S).  
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Till ny förvaltningschef för bildningsförvaltningen utses Tina Lanefjord. 
  
Tjänsten är ett förordnande på två år med möjlighet till förlängning i 
ytterligare två år. 
 
Även vid tillsättandet av ny chef för omsorgsförvaltningen ska ett 
förordnande om två plus två år tillämpas. 
  
--- 
 
Mot beslutet reserverar sig Göran Strömqvist och Sören Hillbom, båda (M) 
samt Anna-Lena Woll (GL). 
 
Mot beslutets andra sats reserverar sig Samuel Ericson och Thomas Eklund, 
båda (V). 
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§ 129 
Annons på ”Studieblocket” 
 
Sammanfattning 
Hällefors kommun har fått en ny förfrågan om att medverka med annons på 
”studieblocket” som delas ut vid Örebro universitet vid terminsstart. 
 
Beslutsunderlag 
Studieblockets framsida, bifogad. 
 
Ärendet 
Under de senaste åren har Hällefors kommun medverkat med en annons på 
framsidan av ”Studieblocket”. ”Studieblocket” är ett kollegieblock som ges ut 
av ett företag med samma namn. Blocket delas i samband med terminsstart ut 
gratis till studenter vid olika lärosäten. Annonseringen är delvis av lokal 
karaktär och Hällefors kommun har medverkat med annons på de block som 
delas ut vid Örebro universitet. 
 
Vid Örebro universitet delas 3000 block ut. Enligt företaget brukar blocken ta 
slut inom ett par timmar. Kostnaden för en likadan annons som Hällefors 
tidigare haft är 5.495:-. 
 
Annonseringen innebär en tydligt riktad insats mot gruppen studenter. 
Enligt företaget självt, är den genomsnittliga livslängden på blocket två 
månader, vilket innebär en god exponering mot målgruppen. 
 
För Hällefors kommuns del är det svårt att påvisa några effekter med tydlig 
koppling till annonseringen i ”Studieblocket” även om sådan inte helt kan 
uteslutas, till exempel genom besök i kommunen eller på kommunens 
hemsida. Annonsen innebär också ett medvetandegörande om att kommunen 
finns i relativ närhet av Örebro. 
 
Eftersom effekterna av annonseringen är svår att påvisa, anser 
kommunförvaltningen att Hällefors kommun avstår från deltagande med 
annons på ”Studieblocket” under höstterminen 2012. 
 
Förvaltningens förslag till beslut 
Kommunförvaltningen föreslår kommunstyrelsen att inte delta med annons på 
”Studieblocket”. 
 
--- 
 
Under kommunstyrelsens behandling av ärendet ställer ordförande bifall mot 
avslag på förvaltningens förslag vilket bifalls. 
 
Kommunstyrelsens beslut 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
40(53) 

Datum  
2012-05-22  

 
   
 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

Hällefors kommun deltar inte med annons på ”Studieblocket” höstterminen 
2012. 
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§ 130 
Ny informations- och kommunikationspolicy för 
Hällefors kommun 
 
Sammanfattning 
Kommunens gällande informationspolicy är antagen av kommunfullmäktige 
2004-10-05 och behöver förnyas. En ny informations- och 
kommunikationspolicy författades av kommunförvaltning och efter beslut i 
kommunstyrelsen 2012-01-24 lades policyn fram som förslag till beslut till 
kommunfullmäktiges sammanträde 2012-02-14. I kommunfullmäktige togs 
beslut att policyn återremitteras. 
 
Beslutsunderlag 
En ny och omarbetad informations- och kommunikationspolicy för Hällefors 
kommun bifogas denna tjänsteskrivelse som beslutsunderlag. 
 
Ärendet 
Vår nuvarande och gällande informationspolicyn för Hällefors kommun är 
från år 2004 och har sedan dess ej ändrats. Den är inte längre anpassad till 
dagens ökade krav och behov i samhället gällande information och 
kommunikation. Nya kommunikationstekniker och sociala medier har 
tillkommit och utveckling av internet sker i allt snabbare takt. Behoven av att 
ständig vara tillgänglig med information och kraven på att människan kan 
själva aktivt söker information, interagera och kommunicera ökar stadigt och 
kräver en ny värdegrund och nya förhållningssätt för oss. 
 
Efter beslutad återremiss har kommunförvaltningen genom förbundsjurist från 
Sveriges Kommuner och Landsting gått igenom policyn och förtydligat 
offentlighetsprincipen och meddelarfriheten som redan fanns i policyns syfte. 
Det framgår tydlig i policyn att den är tänkt som ett stöd i arbetet och på inget 
sätt är avsedd att inskränka medarbetares rättigheter utifrån meddelarfriheten. 
 
Efter beslutad återremiss har kommunförvaltningen tagit kontakt med Nils 
Funcke från Statens Yttrandefrihetskommitté och bjudit honom som gäst till 
nästa kommunstyrelses sammanträde den 22/5 2012 i samband med att 
Hällefors kommuns informations- och kommunikationspolicy är ett 
beslutsärende på dagordningen. Nils Funcke tackade för inbjudan dock hade 
tyvärr inte möjlighet att närvara. Nils Funcke erbjöd sig ”att slänga” ett öga på 
policyn och inkom med ett förslag till en inledning till vår policy. Han hade 
dock inte möjlighet att gå igenom hela policyn. 
 
Nils Funckes förslag till inledning: 
 
” Inledning 
Hällefors kommun ska kännetecknas av öppenhet. Det gäller inte minst 
gentemot kommunens invånare och företrädare för medierna men öppenhet 
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ska också känneteckna atmosfären mellan anställda, mellan anställda och 
chefer liksom mellan anställda och förtroendevalda. 
 
Med öppenhet internt inom kommunen menas att vi med respekt för våra 
olika roller samt varandra som medarbetare säger vad vi tycker om 
verksamheten. 
 
Öppenheten utåt regleras främst i våra grundlagar. Det innebär att 
offentlighetsprincipen ska tillämpas. Det åligger kommunledningen att se till 
att alla anställda har god kännedom vad den innebär och kräver av dem. 
 
Alla anställda i kommunen och dess bolag åtnjuter en grundlagsfäst 
yttrandefrihet. Den ger var och en rätt att offentligt delta i debatten om 
kommunens verksamhet. Mot den som använder denna sin meddelarfrihet får 
kommunen inte vidta några repressalier. 
 
Den som önskar yttra i medierna eller lämna uppgifter i avsikt att de ska nå 
offentligheten har rätt att vara anonym. Anonymiteten skyddas genom ett 
förbud för kommunen att efterforska vem som lämnat uppgifterna, så kallat 
efterforskningsförbud. För den som tagit emot uppgifterna gäller 
tystnadsplikt. För känsliga uppgifter t.ex. uppgifter om enskildas hälsa eller 
sociala liv får meddelarfriheten vika för sekretessintresset. Den som hanterar 
sådana uppgifter förutsätts ha god kännedom om vad som gäller. 
 
I den mån nedanstående policy för kommunens information- och 
kommunikation skulle komma i konflikt med det som sägs i denna inledning 
gäller det som sägs här.” (slut på citat) 
 
Nils Funckes inledning är inte infogat i den omarbetade nya informations- och 
kommunikationspolicy som är beslutsunderlag. Kommunförvaltningen har 
gått igenom förslaget till inledning och ser att den väl överensstämmer med de 
intentionerna som skrivits i policyn och har tackat Nils Funcke för 
synpunkterna. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 
Ny informations- och kommunikationspolicy antas och ersätter därmed den 
befintliga informationspolicyn. 
 
--- 
 
Under kommunstyrelsens behandling av ärendet yrkar Samuel Ericson (V), 
Ulrika Mellkvist (C) samt Ritha Sörling (S) bifall till förvaltningens förslag. 
 
Göran Strömqvist (M) ställer fråga angående Nils Funckes text vilken 
besvaras av kommunchef Lena Sahrblom. 
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Ordförande ställer bifall mot avslag på förvaltningens förslag vilket bifalls. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Ny informations- och kommunikationspolicy antas och ersätter därmed den 
befintliga informationspolicyn. 
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§ 131 
Yttrande angående Håkan Bergkvists medborgarförslag om att få 
hjälp med att återfå belysningen genom Sikfors by dnr 283.11/317 
 
Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade 2011-12-13 § 280, att överlämna rubricerade 
medborgarförslag till kommunstyrelsen för beredning. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2012-04-24 § 78, att överlämna ärendet till 
kommunförvaltningen för beredning. 
 
Medborgarförslaget lyder: 
”att få hjälp med att återfå befintlig belysning genom Sikfors by gentemot 
Vägverket.” 
 
Kommunförvaltningen har tillsammans med Bergslagens kommunalteknik 
(BKT) utrett ärendet. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktige 2011-12-13 § 280 
Kommunstyrelsen 2012-04-24 § 78 
BKT, skrivelse daterad 2012-03-30 
 
Yttrande 
Kommunförvaltningen konstaterar att det i dagsläget finns tre fungerande 
belysningspunkter i Sikfors. Tidigare fanns ytterligare ett antal 
belysningspunkter som dömts ut av Trafikverket. 
 
Då raserad anläggning tillhört Trafikverket saknas dokumentation på BKT, 
och därmed är medborgarförslagets tänkta omfattning svår att bedöma. 
Trafikverkets belysning i Sikfors by efter RV63 raserades för minst fem år 
sedan på grund av att anläggningen var utdömd. I samband med rasering 
beslutade Trafikverket att inte investera i ny belysningsanläggning. Detta 
betyder sannolikt att Trafikverket då bedömt att behov saknas, enligt deras 
egna bedömningskriterier. 
  
Under år 2012 har Trafikverket uttryckt att de inte har för avsikt att investera i 
nybyggnad av belysningsanläggning. Kommunförvaltningen finner således att 
Trafikverket ej är villiga att tillmötesgå intentionerna i medborgarförslaget. 
 
BKT har i utredningen kommit fram till ett alternativ, att kommunen kan 
genom BKT uppföra en ny belysningsanläggning, där kommunen får bekosta 
investeringen. En enklare förprojektering har utförts i detta skede, och 
kostnaderna får ses som en uppskattning med troligt utfall. 
 
Förprojekteringen anger: 
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Befintlig belysning efter RV63 under driftansvar Bergslagens 
Kommunalteknik består idag av tre belysningspunkter. Befintlig anläggning 
kan till viss del användas för komplettering av ny anläggning i närområdet. 
En av belysningspunkterna är en kreosotstolpe som inom ramen för planerade 
underhållsåtgärder snart behöver bytas ut. 
 
Kostnad per ytterligare belysningspunkt bedöms till ca.25 000 kronor.  
I kalkylen har hänsyn tagits till att Trafikverket kräver eftergivliga stolpar 
samt fördyrad avstängningskostnad vid byggnation.  
 
Den del av belysningen som raserats vid Nytorp (utfart Sikfors norr) kräver 
ny anslutningspunkt om 35 000 kronor samt ytterligare 25 000 kronor för 
belysningspunkt. Eventuell komplettering, nybyggnad medför högre drift och 
underhållskostnader utöver investering för kommunen över tid. 
 
Förvaltningens förslag till beslut 
 
- Hällefors kommun finner att Trafikverket ej tillmötesgår intentionerna i 

medborgarförslaget, och därmed får medborgarförslaget anses besvarat. 
 
- Mot bakgrund av det ekonomiska läget och kommunens begränsade resurser  
      för investeringar, så avråder kommunförvaltningen från investeringen.  
 
--- 
 
Under kommunstyrelsens behandling av ärendet yrkar Ulrika Mellkvist (C) att 
den andra beslutsatsen ersätts med att frågan tas upp i ekonomiberedningen 
2013. 
 
Allan Myrtenkvist (S) yttrar sig utan att yrka. 
 
Ordförande ställer förvaltningens förslag mot Ulrika Mellkvists (C) yrkande 
och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt yrkandet. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Hällefors kommun finner att trafikverket inte tillmötesgår intentionerna i 
medborgarförslaget, och därmed anses medborgarförslaget besvarat. 
 
Frågan om gatubelysning genom Sikfors by tas upp i ekonomiberedningen 
2013. 
 
Exp till 
Håkan Bergkvist 
Ekonomiberedningens ledamöter 
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§ 132 
Kommunstyrelsens kommentarer till revisorernas 
granskningar 
Kommunstyrelsen önskar i samband med revisorernas övergripande 
granskning av styrelse och nämnder, revisionsrapport över årsredovisning 
2011 samt granskning av organisation, styrning, effektivitet och kvalitet för 
verksamheter som bedrivs i samverkan med andra kommuner lämna följande 
kommentarer. 
 
Kommunstyrelsen anser att ett målmedvetet arbete med att stärka uppsikten 
har skett under året. Kommunstyrelsens ordförande har i mån av tid närvarat 
vid driftsnämndernas sammanträden och i övrigt har protokoll och beslut 
granskats. Detta har bland annat lett till en dialog om nämndernas arbetssätt. 
Kontrollen över såväl omsorgs- och bildningsnämnd som de 
kommungemensamma nämnderna BMB och BKT bedöms vara god. 
 
Ekonomiberedningens förändrade arbetssätt med dialogträffar innefattande 
direkta samtal med nämndernas ordförande och chef ger en bättre insyn i och 
förståelse för verksamheterna än vad som tidigare varit fallet. Uppföljning 
sker numer också med alla organisationer som får kommunala medel. 
 
Kommunstyrelsens underskott 2011 mot vilket revisorerna riktar kritik beror 
på en administrativ åtgärd och var på så sätt förutsedd. Bortsett från detta höll 
kommunstyrelsen budget. Att på det sätt som revisorerna gör rikta kritik mot 
underskottet, anser kommunstyrelsen vara missriktat. 
 
--- 
 
Under kommunstyrelsens behandling av ärendet föredrar ordförande Ritha 
Sörling (S) kort ärendet och redogör för bakgrunden till svaret. 
 
Ordförande ställer bifall mot avslag på det föreslagna svaret vilket bifalls. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunstyrelsen godkänner svaret, vilket tillställs revisorerna. 
 
 
Exp till 
Revisorerna 
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§ 133 
Tillförordnad förvaltningschef för omsorgsförvaltningen 
 
Sammanfattning 
Kommunchef Lena Sahrblom blir i egenskap av tillförordnad förvaltningschef 
i och med omsorgsnämndens sammanträde 30 maj färdig med sitt bidrag till 
nämndens fortsatta arbete. Därefter behöver kommunchefen åter fullt ut 
återgå i sin ordinarie tjänst. Därmed behöver en tillförordnad förvaltningschef 
utses från och med 1 juni till dess att en ny förvaltningschef träder i tjänst. 
 
Ärendet 
Rekrytering av ny förvaltningschef till omsorgsförvaltningen pågår, men är 
inte avslutad. Kommunchef Lena Sahrblom är för närvarande tillförordnad på 
tjänsten, men hon är i och med omsorgsnämndens sammanträde 2012-05-30 
färdig med sitt uppdrag som tillförordnad förvaltningschef. Därför behöver en 
ny tillförordnad chef utses för perioden från och med 2012-06-01 till dess att 
rekryteringen är klar. 
 
Enligt Lena Sahrblom kommer omsorgsförvaltningen den 1 juni vara klar 
med uppdraget; ta fram förutsättningar och uppdrag för det kommande arbetet 
inom nämnden och förvaltningen och därtill nödvändiga MBL-förhandlingar. 
Inte heller återstår något nämndsammanträde innan sommaruppehållet. 
 
Till tillförordnad förvaltningschef för omsorgsförvaltningen föreslås 
utvecklingsstrateg Eija Kilpala. Omsorgsnämndens ordförande liksom 
omsorgsförvaltningens ledningsgrupp står bakom förslaget. Lena Sahrblom 
anser lösningen möjlig bland annat eftersom inga nämndsammanträden sker 
under sommarmånaderna och arbetet utifrån de nya förutsättningarna påbörjas 
med en ny chef i höst. 
 
Förvaltningens förslag till beslut 
Kommunförvaltningen föreslår kommunstyrelsen att utse utvecklingsstrateg 
Eija Kilpala till tillförordnad förvaltningschef för omsorgsförvaltningen från 
och med 2012-06-01 till dess att en ny förvaltningschef har rekryterats. 
 
--- 
 
Under kommunstyrelsens behandling av ärendet föredrar kommunchef tillika 
tf förvaltningschef i omsorgsförvaltningen Lena Sahrblom kort bakgrunden 
till förslaget. 
 
Ulrika Mellkvist (C) yttrar sig utan att yrka. 
 
Ordförande ställer bifall mot avslag på förvaltningens förslag vilket bifalls. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
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Utvecklingsstrateg Eija Kilpala utses till tillförordnad förvaltningschef för 
omsorgsförvaltningen från och med 2012-06-01 till dess att en ny 
förvaltningschef har rekryterats. 
 
--- 
 
Mot beslutet reserverar sig Göran Strömqvist och Sören Hillbom, båda (M). 
 
 
 
Exp till 
Lena Sahrblom 
Eija Kilpala 
Ann Karlsson 
Omsorgsnämnden 
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§ 134 
Godkännande av Annalena Järnbergs (S) avsägelse av 
uppdraget som representant i styrgruppen för arbetet 
med översiktsplan, samt val av ny representant 
 
Till ny representant i styrgruppen för arbetet med översiktsplan föreslås 
Thomas Lönn (S) 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Annalena Järnbergs (S) avsägelse godkänns. 
 
Till ny representant i styrgruppen för arbetet med översiktsplanväljs Thomas 
Lönn (S) 
 
 
 
Exp till 
Annalena Järnberg 
Thomas Lönn 
Samuel Ericson 
Ann Karlsson 
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§ 135 
Val av ny representant i Tursams styrelse efter Mats 
Runqvist (HOB) som avsagt sig uppdraget 
 
Till ny representant i Tursams styrelse föreslås Ritha Sörling (S). 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Till ny representant i Tursams styrelse väljs Ritha Sörling (S). 
 
 
 
Exp till 
Ritha Sörling 
Jessica Melin 
Ann Karlsson 
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§ 136 
Delgivningsärenden 
 

A) Kungliga vetenskapsakademien – villkor för lån till utställningar 
B) Samråd översiktsplan för Storfors kommun 
C) BMB, återbetalning av livsmedelsavgift 
D) BMB, månadsuppföljning mars 
E) Transportstyrelsen, remiss till nya föreskrifter för vägvisningsplan för 

riksvägar och länsvägar i nummergruppen 100-499. 
F) Polisen, skriftlig information angående inbrott i Kronhagsskolan 

 
Med detta är kommunstyrelsen delgiven och ärendet läggs till handlingarna. 
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§ 137 
Delegationsbeslut 
 

A) BMB om vårmarknad på torget i Hällefors 
B) Kommunförvaltningen om Hällefors Folkhögskolas 
avslutningsutställning 

 
Med detta har kommunstyrelsen delgivits delegationsbesluten och ärendet 
läggs till handlingarna. 
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§§ 138 – 140 Sekretessärenden 
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